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USVAJANJE DNEVNOG 

REDA 

 

RASPRAVA Predsjednik predlaže usvajanje dnevnog reda. 

 

 

ZAKLJUČCI Jednoglasnom odlukom dnevni red je usvojen. 

 

 

 

 

 

USVAJANJE ZAPISNIKA VI. 
SJEDNICE SZ FZSRI 

 

RASPRAVA Predsjednik predlaže usvajanje zapisnika VI. sjednice SZ FZSRi. 

 

 



ZAKLJUČCI 
Jednoglasnom odlukom zapisnik VI. sjednice SZ FZSRi je 

usvojen. 

 

 

   

 

 
  

 

 

IZVJEŠTAJ PREDSJEDNICE 

SZFZSRI 
 

RASPRAVA 

Predsjednica izvještava kako je projekt Kreator predstavljen 

dekanici i prodekanici koje su podržale njegovu provedbu. 

Nadalje, izvještava kako je ponovno pokrenut projekt volontiranja 

studenata u KBC-u o čemu je održan sastanak sa docenticom 

Bošković. Docentica je ukazala na manji odaziv volontera te na 

potrebu poticanja studenata da se uključe u proces volontiranja. 

Predsjednica stoga predlaže Akcijski plan za veći odaziv studenata 

u sklopu kojeg bi se održalo predavanje na kojem bi studenti, koji 

su volontirali u prvom krugu epidemije, iznijeli svoja iskustva. 

Opcija je, također, da se iskustva volontera objavljuju i na 

društvenim mrežama. Nadalje, izvještava kako se od ove 

akademske godine ponovno validiraju volonterski sati za studente 

koji sudjeluju u projektu Student mentor te kako je u tijeku 

sakupljanje volonterskih knjižica za postupak upisivanja. 

Također, navodi kako je održan sastanak sa docenticom Bošković 

vezan uz obilježavanje dana sestrinstva. Povodom dana sestrinstva 

u planu je napraviti kratki video s ciljem promidžbe sestrinstva. 

Osim toga, predsjednica govori i o „Teddy bear hospital“ projektu. 

Naime, zaprimljen je poziv s Medicinskog fakulteta za 

uključivanje studenata u spomenuti projekt te se dosad prijavio 

neznatan broj studenata. Naposljetku, navodi i novosti vezane za 

testiranje studenata na COVID 19 kao preduvjet prisustvovanju 

kliničkoj praksi/vježbama. Studenti, kako bi pristupili testiranju, 

moraju ishodovati A3 uputnicu od doktora opće prakse. 

 



 

ZAKLJUČCI 
Jednoglasnom odlukom podržana je ideja Akcijskog plana za veći 

odaziv studenata na volontiranje.  

 

 

 

 

 

 

 

IZVJEŠTAJ PREDSTAVNIKA 

STUDENATA U SZ FZSRi 

 

RASPRAVA 

SESTRINSTVO (preddiplomski)  – problem o nedostatku kriterija 

na usmenom ispita iz kolegija Infektologija kojeg je dosad 

uspješno savladalo svega 12 od 35 studenata, a preostao je još 

jedan rok u lipnju. Problem je iznesen na sjednici Fakultetskog 

vijeća te je o svemu obaviještena i docentica Bošković koja će 

održati sastanak sa voditeljem kolegija prof.dr.sc. Pavićem. 

 

SESTRINSTVO (izvanredni) – slaže se sa problemom kolegija 

Infektologija te je predstavnik podržao iznošenje spomenutog 

problema na sjednici Fakultetskog vijeća. Profesori Brumini i 

Muzur prihvatili žalbu studenata te obećali razgovarati sa 

voditeljem kolegija. Nadalje, ukazuje se na se potrebu 

usklađivanja broja ETCS bodova i zahtjevnosti samog programa 

kolegija. 

 

SESTRINSTVO (diplomski) – studenti Sestrinstva - promicanje i 

zaštita mentalnog zdravlja žale se na voditeljicu kolegija Uvoda u 

forenzičku psihijatriju i pravo, prof.dr.sc. Vesnu Šendulu Jengić. 

Naime, voditeljica kolegija se ne javlja studentima te nemaju 

uspostavljenu komunikaciju niti povratnu informaciju o poslanim 

seminarskim radovima. Nadalje, studenti Kliničkog nutricionizma 

žale se na zahtjevnost kolegija s manjim brojem ECTS-a 

(Nutrigenetika i nutrigenomika). 

 



RADIOLOGIJA – profesori nisu ažurni po pitanju objavljivanja 

literature i održavanja predavanja. 

 

 

ZAKLJUČCI 

Predsjednica predlaže da se studenti redovnog i vanrednog studija 

Sestrinstva udruže po pitanja rješavanja problema s kolegijem 

Infektologije te da zajednički iznesu statističke pokazatelje 

uspjeha studenata iz dotičnog kolegija i na temelju toga upute 

žalbu njoj, a zatim i službenu molbu prodekanu. 

Po pitanju problema studija Sestrinstva - promicanje i zaštita 

mentalnog zdravlja, predsjednica predlaže da se o problemu 

obavijesti prodekan za nastavu koji može stupiti u kontakt s 

voditeljem kolegija. 

 

 

   

 

 

ANALIZA ANKETE 

„STAVOVI STUDENATA 

FAKULTETA 

ZDRAVSTVENIH STUDIJA O 

CIJEPLJENJU PROTIV 

COVID-19“ 

 

RASPRAVA 

Anketa je napravljena na inicijativu Studentskog zbora. Provodila 

se u periodu od 19. travnja do 26. travnja. Ukupno je 129 studenata 

ispunilo anketu odnosno odgovorilo na 12 postavljenih pitanja. 

Kao glavnim izvorima informacija o dostupnim cjepivima 

ispostavili su se doktori/zdravstveno osoblje na nastavano osoblje 

Fakulteta. Rezultati ankete pokazuju kako se 86% studenata nije 

cijepilo, da se 27% studenata ne želi cijepiti te da se 65% studenata 

niti nije prijavilo na cijepljenje. Zaključak ankete je da se pozitivni 

stavovi studenata o cjepivu vežu uz pozitivna iskustva drugih 

osoba dok u većine studenata ipak prevladava negativan stav 

ponajviše vezan za nuspojave, upitnu sigurnost cjepiva te njegove 

nepoznate dugoročne posljedice. Kada se govori o samom cjepivu, 

studenti se ponajviše žele cijepiti cjepivom tvrtke Pfizer, a 



najmanje cjepivom AstraZeneca. 58,10% studenata želi da 

Fakultet održi predavanje o benefitima cijepljenja. 

Vezano uz samo predavanje, poslan je upit studentskoj liječnici 

koja je izvijestila o grupi studenata na Medicinskom fakultetu koji 

se bave promocijom cijepljenja. Studentski zbor obratiti će se 

navedenoj grupi te im poslati rezultate provedene ankete.  

 

 

ZAKLJUČCI 
Jednoglasnom odlukom podržana je ideja za organizaciju 

predavanja o benefitima cjepiva. 

 

 

 

 

ANALIZA ANKETE 

„NABAVA DRUŠTVENIH 

IGARA“- PROJEKT 

„KREATOR“ 

 

RASPRAVA 

Anketa se provodila od 8. travnja do 16. travnja. U anketi je 107 

studenata odgovorilo na 2 pitanja. Predstavnici studenata 

inzistiraju da se studentima sa pogođenih područja mora tolerirati 

dio izostanaka sa kliničkih vježbi radi izvanredne situacije. 

Također, ističe se i potreba za mogućnošću nadoknade vježbe sa 

koje je student izostao. Igre za koje je povećan najveći interes bile 

su: UNO, Čovječe ne ljuti se i UNO FLIP. Međutim, za igru Uno 

potrebno se dodatno raspitati o mogućnosti nabave u fakultetske 

svrhe budući da je kartaška igra. Među igrama čiju su nabavu 

studenti sami predložili najzastupljenije su bile Pictionary, Alias i 

Monopoly.  

Predsjednica, na temelju provedene ankete, predlaže nabavu 

sljedećih igara: Čovječe ne ljuti se, Scrabbel, Break the code, Code 

names, Jenga i Activity. Troškovnik za navedene igre iznosi 1040 

kn. 

 



ZAKLJUČCI 
 Jednoglasnom odlukom podržana je ideja realizacije ovog 

projekta. 

  

 

 

OSTALO  

   

RASPRAVA 

Objavljivanje realiziranih studentskih projekata na društvenim 

mrežama Studentskog zbora s ciljem poticanja uključivanja većeg 

broja studenata u osmišljavanje raznih projekata koji mogu biti 

financirani od strane Zbora. 

 

Potiče se uključivanje većeg broja studenata u kreiranje odnosno 

osmišljavanje pitanja za realizaciju Pub kviza FZSRI. 

 

ZAKLJUČCI 

Predsjednica predlaže da se napravi javni poziv za uključivanje 

studenata u pomoć pri projektu te eventualno dodjeljivanje 

volonterskih sati kao nagradu za pomoć. 

  

 

 

 

Viktorija Bugarin,  

Predsjednica Studentskog zbora  

Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci  

 

Anamaria Komen,  

Tajnica Studentskog zbora  

Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci 


